
 
 

Geachte leden van de gemeenteraad, 
 
Stem nu niet over het Beeldkwaliteitsplan Centrum West en Oost. Verwijder het plan 
van de stemmingenlijst en plan een sessie. Spreek dan het College aan op hun 
beloftes over het dorpse karakter van het centrum en repareer de participatie. 
We kunnen het maar één keer goed doen. 

De Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp deed afgelopen donderdag een beroep op de raad 
om géén voorschot te nemen op Centrum Midden als het beeldkwaliteitsplan voor Centrum 
Oost en West wordt vastgesteld. We schrikken ervan dat de raad wél een hoorzitting houdt 
maar het plan wil afhandelen zonder bespreking in een sessie. Het staat op de 
stemmingenlijst van aankomende donderdag 14 juli. 

Deze urgentie noodzaakt ons om u ook het volgende te melden. 

In de participatie voor Centrum Midden is een belangrijke stap weggevallen. De 
bedoeling was om met JouwBadhoevedorp een tweede participatieronde te houden. Dat 
stond in de informatiebrief aan de raad van 2 juli 2019 (X2019.09138). 

 "De opbrengsten van deze participatie zullen getoetst worden aan de kaders zoals 
deze eerder door de raad en het college zijn vastgesteld (bestemmingsplan en DSO). 
Voor de beeldkwaliteit resulteert dit in eerste aanleg in referentiebeelden van 
architectonische hoofdstromen. De uitwerking van deze hoofdstromen in specifieke 
referentiebeelden zullen worden voorgelegd aan het Kwaliteitsteam. De goed 
bevonden referentiebeelden zullen hierna nogmaals worden vrijgegeven voor 
participatie" 

Dat is niet gebeurd. Er was al een toezegging dat dit in het najaar gerepareerd zou worden. 
Maar dat heeft geen zin als het plan voor Oost en West nu wordt goedgekeurd. Dan staat het 
dorp echt buitenspel. 

In plaats van een tweede participatieronde te houden, is de gemeente een eigen weg 
ingeslagen. 
Daar komt een plan uit dat heel ver afstaat van wat het dorp de afgelopen jaren 
stelselmatig heeft ingebracht. 
Een plan dat afwijkt van wat het College in 2018 heeft beloofd en van wat op 
JouwBadhoevedorp is herhaald. 

Het dorp ziet graag kappen, variatie en gevels. Zoals op de sfeerbeelden in het DSO 2018 
en in de top 5 van Jouw Badhoevedorp. De reactie van de gemeente in het DSO 2018 en in 
Jouw Badhoevedorp is telkens: 
“ In de uitwerking wordt aangestuurd op het zorgvuldig inpassen van verdiepingen en het 
goed toepassen van kappen en ‘terugliggende bouwlagen’ die vanaf straatniveau minder 
zichtbaar zijn. Daarnaast zal ook in de architectuur gezocht worden naar gebouwen die niet 
volumineus ogen”.  

Vanaf het Masterplan uit 2008 is de wens om het dorpse karakter te verstevigen en het 
dorp niet op te laten gaan in de toenemende verstedelijking van Amsterdam. Maar het 
plan dat er komt – zie de livestream van 24 januari –   vertoont gelijkenissen met de 
appartementsgebouwen uit de stedelijke architectuur van Amsterdam-Zuid. 

We kunnen ons niet voorstellen dat dit is hoe het College om wil gaan met de wens van 
bewoners. We kunnen ons niet voorstellen dat dit is hoe de raad om wil gaan met 
participatie. We doen daarom nu nogmaals dringend een beroep op u als raad. 


